

有關小一至小四暫停面授課堂安排

敬啟者：

本函旨在通知家長有關「小一至小四暫停面授課堂安排」事宜，敬希各位家長垂注。現把詳情臚列如下：

背景	鑑於近日本港接連多間學校出現上呼吸道爆發及新型冠狀病毒疫情嚴峻，教育局於11月20日(星期五)宣布全港學校的 <u>小一至小三</u> 面授課堂及校內活動於11月23日(星期一)開始暫停14天，學生 <u>毋須</u> 回校上課，直至 <u>12月7日(星期一)</u> 復課。而由於本校仍未收到4A班三位患呼吸道感染學生的「新冠肺炎」病毒測試結果，根據衛生防護中心要求， <u>4A班須繼續暫停面授課堂</u> ，直至收到衛生防護中心的指示再另行通知。
學習安排	(一)校園開放 <ul style="list-style-type: none">● 本校校園仍會保持開放(上午8:00至下午3:00)，但<u>小一至小四</u>家長請勿安排子女回校，以減低學生因外出而受疫症影響的風險；<u>小五及小六則按正常時間回校參與面授課堂</u>。● 暫停面授課堂期間，<u>小一至小四</u>的課堂仍以ZOOM網上實時/錄影教學形式進行，有關安排詳見《學生手冊》第59頁及第67頁。● 如個別家庭暫時因缺乏電腦器材出現網上學習的困難，請聯絡班主任，校方將盡力提供協助。如有查詢，請致電2476 2414聯絡鄧鳳妙老師。● 學校會繼續加緊清潔及消毒校園，並以1:49的份量稀釋漂白水加強清潔課室及校內公眾地方，以確保環境清潔衛生。● 請家長妥善照顧留在家中的子女，加倍注意環境及個人衛生，避免讓子女到人多擠迫的地方，減少感染疾病風險。如有身體不適，需繼續留在家中休息直至痊癒。
4A班的「新冠肺炎」病毒檢測安排	請4A班家長留意以下安排： <ul style="list-style-type: none">● 出現上呼吸道感染徵狀的3位同學必須要進行測試，證明沒有確診「新冠肺炎」才能回校；否則4A班不能復課。● 衛生防護中心建議4A班同學及任教老師進行測試，是次檢測屬自願性質。● 由於類似個案的學校數量眾多，現階段衛生防護中心未能定出派發「深喉唾液測試樣本收集包」到學校的日期，如校方接獲中心的具體安排，將另行通知家長。如有需要，家長亦可自行前往指定地點進行測試。● 校方在此再三促請各位家長留意子女的身體狀況，並應依照衛生防護中心的健康指引，為預防上呼吸道感染採取合適的措施，家長可參閱衛生防護中心網頁。如貴子弟出現身體不適，請即主動聯絡校方。
回校復課	● 教育局將繼續評估疫情發展狀況作出安排，大家需密切留意教育局的宣布。

安排	<ul style="list-style-type: none"> ● 請家長於復課前為子女預備足夠的口罩、酒精搓手液等物品回校。復課後，<u>全體師生仍須佩戴口罩及量度體溫</u>以做足防禦，保障自己及他人的健康。 ● 請家長自行聯絡祿姆車公司覃太:電話-9468 3946，以了解相關安排。 ● 由於本港多間學校出現上呼吸道爆發及新型冠狀病毒疫情嚴峻，故儘管學校已安排網上教學及相關支援，小一至小三家長仍需耐心留意教育局宣佈會否延後復課日期；而小四學生正式復課則有待患呼吸道感染學生的「新冠肺炎」病毒測試結果，故校方將會繼續按疫情發展，逐步應對學生學習及學生事務的相關安排。
其他	<p>欲知更多有關新型冠狀病毒病的資訊，請瀏覽衛生防護中心網頁： http://www.chp.gov.hk</p>

為確保學生之健康衛生，本校特別加強校園的消毒與清潔，祈各位家長亦能與本校合作，共同遏止傳染病之散播。如有任何查詢，請致電 2476 2414 與何詠深副校長聯絡。

此致
 貴家長



劉強校長謹啟

二零二零年十一月二十日

(此通告不設回條部分)

Arrangement of Face-to-Face Class Suspension for P.1 to P.4

Dear Parents/Guardians,

We would like to inform parents about the arrangement of face-to-face class suspension for P.1 to P.4. Details are listed as follows:

Background	<p>In view of the outbreak of upper respiratory tract and the severe outbreak of the novel coronavirus in several schools, the Education Bureau announced on November 20 (Friday) that the face-to-face classes of P.1 to P.3 and in-school activities of all schools will be suspended from November 23 (Monday). There is a 14-day suspension, and students do not need to return to school until December 7 (Monday). Since our school has not yet received the 'novel coronavirus' test results of the three students suffering from respiratory infections in P.4A, according to the requirements of the Centre for Health Protection, <u>P.4A students must continue to suspend face-to-face classes</u> until further notice from the Centre for Health Protection.</p>
Arrangement of Classes	<p>(1) <u>School open</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● Our school will remain open (8:00 am to 3:00 pm) but <u>P.1 to P.4</u> parents should not arrange for their children to return to school to reduce the risk of students being affected by the epidemic due to going out. <u>P.5 to P.6 students will still continue to return to school for the face-to-face classes.</u> ● During the suspension of P.1 to P.4 face-to-face classes, <u>P.1 to P.4 classes</u> will be conducted through Zoom. For the relevant details, please refer to Student Handbook P.59 and P.67. ● If individual families are experiencing difficulties in online learning due to lack of computer equipment, please contact the class teacher and our school will try to provide assistance. For enquiries, please contact Ms. Tang Fung Miu at 2476 2414. ● Our school will continue to strengthen the cleaning of the school. We will dilute the bleach in a 1:49 amount to strengthen the cleaning of classrooms and public places in our school to ensure a clean and hygienic environment. ● Parents are requested to take good care of their children staying at home, pay more attention to the environment and personal hygiene, avoid letting their children go to crowded places, and reduce the risk of infection. If you feel unwell, you should continue to stay at home and rest until healed.
'Novel Coronavirus' Test Arrangement for P.4A	<p>Parents of P.4A please kindly pay attention to the following arrangements:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Three students with symptoms of upper respiratory tract infection must undergo tests to prove that they have not been diagnosed with "New Coronary Pneumonia" before they can return to school; otherwise, the face-to-face classes of P.4A cannot be resumed. ● The Department recommends that P.4A students and teachers take the test. This test is voluntary. ● Due to the large number of schools with similar cases, the CHP has not been able to set a date for the distribution of the "deep throat saliva test sample collection kit" to the school at this stage. If our school receives the centre's specific arrangements, the parents will be notified separately. If necessary, parents can also go to the designated place for testing. ● Our school has repeatedly urged parents to pay attention to the health of their children, and to take appropriate measures to prevent upper respiratory tract infections in accordance with the health guidelines of the Centre for Health Protection. Parents can refer to the website of the Centre for Health Protection. If

	your child is unwell, please contact the school immediately.
Class Resumption Arrangements	<ul style="list-style-type: none"> ● The Education Bureau will continue to evaluate the development of the epidemic and make arrangements. Please pay attention to the announcement of the Education Bureau. ● Before the class resumption, parents are requested to prepare enough face masks and alcohol hand rubs for your children. After the class resumption, <u>all teachers and students are required to wear face masks and take body temperature</u> to defend themselves and protect the health of themselves and others. ● For the school bus service, parents are requested to contact Mrs. Chum (The school bus nanny) (Tel no.: 9468 3946) for related arrangements. ● Due to the severe outbreak of upper respiratory tract and the novel coronavirus, although our school has been thinking of recovering the teaching progress, parents of P.1 to P.3 still need to be patient and pay attention to the announcement by the Education Bureau whether the resumption date will be postponed; and the official resumption of P.4 students will be subject to the results of the 'Novel Coronavirus' virus test of students with respiratory infections. Therefore, the school will continue to respond gradually according to the development of the epidemic related arrangements for student learning and student affairs.
Others	For the latest information on influenza or Pneumonia, please visit the website of the CHP (http://www.chp.gov.hk).

In order to safeguard the health of our students, we will enhance the disinfection and cleaning of our school. We sincerely request all parents to cooperate with us to curb the spread of infectious diseases. If you have any enquiries, please do not hesitate to contact Vice Principal, Ms. Ho Wing Sum on 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal

(There is no reply slip part for this notice)